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Dag

Onderstaand een voorzet voor beantwoording van de vragen.

var:ITED EEE mins

Verzonden: vrijdag 11 september 2020 11:47

Aan: 5.1.2e ) JEEM @minvws.nl>
CC: 5.1.2e ) <BEREIEE @ minvws.nl>
Onderwerp: FW: Voorbereiding interview Family7

Hierbij de vragen voor het interview van de stas.

Groeten,

van:[IGEN EE ninvvs n>
Verzonden: vrijdag 11 september 2020 11:41

Onderwerp: Voorbereiding interview Family7

Hoi ERED

De staatssecretaris spreekt aanstaande maandag bij het programma Uitgelicht! van Family7 over dak- en thuisloosheid. Ze willen

het graag hebben over corona en dak- en thuislozen. Het voorgesprek vond pas laat plaats, waardoor we nu even met een korte

deadline zitten. Hieronder heb ik de vragen/onderwerpen staan waar ze het over willen hebben.

Het is wat last-minute, maar lukt het jou/jullie om vanmiddag wat input te leveren? Zodat ik de stas vandaag nog de voorbereiding

kan voorleggen?

1. Wat is de invloed van corona geweest op daklozen? En wat de invloed geweest voor opvanglocaties? Mensen zijn

ondergebracht in eigen huizen of kamers, op andere locaties zodat het coronaproof was. In hoeverre is dat een structurele

oplossing? Hoe wordt dat georganiseerd? (Medium wil richten op de uitvoerbaarheid hiervan).

- De impact van corona is groot. Op het moment dat alle Nederlanders opgeroepen worden zoveel mogelijk thuis te

blijven, levert dat juist voor deze doelgroep een probleem op. Zij hebben geen huis waar zij zich terug kunnen trekken.
- Daarom heeft het ministerie van VWS - samen met andere partijen - een richtlijn opgesteld waarin gemeenten en

aanbieders werden opgeroepen alle dak- en thuisloze mensen een plek te geven in de opvang.
- Hoewel dit voor veel dak- en thuisloze mensen een oplossing bood, waren er ook dak- en thuisloze mensen die niet in de

opvang durfden te slapen, omdat zij dachten juist daar besmet te zullen worden.
- Het openstellen van de opvang conform de 1,5 meter norm was en is een enorme opgave voor gemeenten en

aanbieders. Zij moesten op zoek naar aanvullende, alternatieve locaties, omdat het niet lukte om in de huidige
opvanginstellingen te voldoen aan de 1,5 meter norm.

- Ik heb bewondering voor de snelheid en creativiteit waarmee gemeenten en aanbieders dat hebben opgepakt. Er werden

hotels en sporthallen ingezet, maar bijvoorbeeld ook een cruiseschip (Rotterdam).
- Nu de 1,5 meter norm langere tijd van kracht zal zijn en locaties als hotels en sporthallen weer voor hun ocorspronkelijke

doeleinden in gebruik zijn genomen, is het belangrijk dat gemeenten en aanbieders op zoek gaan naar andere

mogelijkheden.
- Gemeenten worden daarbij opgeroepen zoveel mogelijk zelfstandige huisvesting te organiseren, in lijn met de (brede)

aanpak van dakloosheid. Dat is de structurele oplossing waar we naartoe werken. Mocht dit niet lukken, dan is het

uitgangspunt mensen zoveel mogelijk in 1 a 2 persoonskamers te laten verblijven. Het is een flinke opgave, ook gezien
het woningtekort in Nederland, maar gemeenten en landelijke partijen hebben aangegeven gezamenlijk hun schouders
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hieronder te willen zetten.

-  Vanuit het ministerie van BZK zijn middelen beschikbaar gesteld voor woonplekken voor kwetsbare doelgroepen (2020:
50 min), vanuit VWS zijn middelen beschikbaar gesteld voor de begeleiding (2020 en 2021: 200 min) en ook in het

kader van corona hebben gemeenten extra middelen ontvangen voor de opvang (91 min) naast de middelen die zijn

jaarlijks ontvangen voor de maatschappelijke opvang (385 min).

2. Waarom is er nu opeens wel geld om de daklozenproblematiek aan te pakken en een paar jaar geleden niet? Gaat het hier

om permanente oplossingen, of is dat alleen even om de klappen van de crisis op te vangen.

- In de zomer van 2019 publiceerde het CBS de nieuwste cijfers over het aantal dakloze mensen in Nederland. Uit die

cijfers bleek dat het aantal dakloze mensen in tien jaar tijd meer dan verdubbeld was.

- Dat is onacceptabel in een welvarend land als Nederland. Om die reden heeft het kabinet 200 min euro beschikbaar

gesteld voor de jaren 2020 en 2021, bovenop de middelen die gemeenten al ontvangen.
- Samen met partijen op lokaal niveau werken we toe naar structurele oplossingen.
- Een uitdaging, zeker nu de coronacrisis zorgt voor extra uitdagingen. Overigens kan dit ook voor een versnelling zorgen.

Ik heb al een enkele bestuurder gesproken die het ziet als kans (Rotterdam).
- De trajecten die in gang zijn gezet (brede aznpak Een (t)huis, een toekomst en het Actieprogramma Dak- en Thuisloze

Jongeren) richten zich op de periode tot en met 2021. Daarmee beoog ik een stevig fundament te leggen voor de

periode daarna. De komende periode breng ik het effect van alle maatregelen in beeld, zodat het (financiéle) beleid en

doelstellingen voor de jaren daarna nog gerichter kunnen worden vormgegeven.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e
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